
Zeman: Nie mogę być zadowolony
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Dziś, Zdenek Zeman opuścił na dobre Trigorię. Były już trener Romy

przybył, aby porozmawiać z dyrektorstwem oraz pożegnać się z

piłkarzami. Przy jego wyjeździe z centrum treningowego został zatrzymany

przez kibiców, z którymi robił zdjęcia i którym rozdawał autografy.

Odpowiedział też krótko na kilka pytań dziennikarzy.

 

Przykro ci z powodu zwolnienia?

- Na pewno nie mogę być zadowolony.

 

Rozmawiałeś z Tottim?

- Rozmawiałem także z Tottim. Nie każcie mi mówić o tych rzeczach.

 

Rozmawiałeś z dyrektorstwem?

- Tak, rozmawiałem także z nimi. Przybyłem tutaj również po to.

 

Poczułeś się opuszczony przez graczy?

- Nie.

 

Grali przeciwko tobie?

- Nie sądzę.

 

Spodziewałeś się całego tego oddania ze strony kibiców?

- Ja, tak.
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